
bij voorkeur voor het najaarsreces, te
informeren,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Atsma,
Rijpstra en Ravestein. Naar mij blijkt,
wordt zij voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 6 (27261).

©

De heer Rijpstra (VVD): Voorzitter!
Namens de VVD-fractie dank ik de
minister en de staatssecretaris voor
hun antwoorden. Het is duidelijk dat
het hun ernst is met de aanpak van
de handel in en productie van
illegale geneesmiddelen. Het accent
lag vanmiddag vooral op de doping.
Ik ben blij dat de minister heeft
toegezegd dat hij in het overleg met
het Openbaar Ministerie zal kijken
naar de prioriteitenstelling in het
beleidsplan 2002. Hij zal daarbij de
capaciteit van het Openbaar
Ministerie en natuurlijk ook van de
politie bezien. De analyse zal op
korte termijn plaatsvinden, zodat er
volgend jaar efficiënt gewerkt kan
worden. Voor mijn fractie is dat
reden om een motie die op dit punt
was opgesteld niet in te dienen. De
minister heeft immers heel duidelijk
aangegeven op welke wijze hij te
werk zal gaan. Dat stemt ons
tevreden.
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Mevrouw Hermann (GroenLinks):
Voorzitter! Ik dank de bewindslieden
voor hun heldere uitleg. Ook al heeft
de staatssecretaris een toezegging
gedaan op dit punt, doe ik haar nog
eens expliciet het volgende verzoek.
De memorie van toelichting is vooral
toegespitst op het onjuist dan wel
illegaal gebruik van geneesmiddelen
in de dopingcontext. Kan zij ook
aandacht besteden aan het verdere
gebruik, in het zogenaamde ’’fun
circuit’’ en in het frauduleuze circuit,
ook in internationaal verband? De
staatssecretaris was eerder ook al zo
vriendelijk om in de marge van haar
verhaal op dit onderwerp in te gaan.
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Staatssecretaris Vliegenthart:
Voorzitter! De heer Atsma bracht een
nieuw element in de discussie,
namelijk de kwestie van voedings-
preparaten en het al dan niet

prestatiebevorderende karakter ervan
door bepaalde toevoegingen. Wij
kunnen lang en breed hierover
discussiëren, maar ik stel voor om
eerst over dit onderwerp met de
minister van VWS te overleggen. Het
betreft een zeer ingewikkeld
vraagstuk, omdat de toevoegingen
als zodanig absoluut niet schadelijk
of prestatiebevorderend hoeven te
zijn. In een bepaalde hoeveelheid kan
inname van die toevoegingen wel
daartoe leiden. Natuurlijk is het
verplicht om informatie over de
inhoud op de verpakking te zetten.
Wij kennen allemaal het voorbeeld
van het flesje Natterman. Al jaren is
bekend dat dit middel bepaalde
effecten heeft en dat men het niet
moet gebruiken als men aan
wedstrijden meedoet. Toch zijn er
nog mensen die Natterman slikken.
Er zijn meer van dat soort voorbeel-
den. Daarnaast zijn er middelen die
prestatiebevorderend werken en in
bepaalde takken van sport niet
worden toegestaan, maar die door
burgers gewoon worden geslikt. Ik
noem bijvoorbeeld cafeı̈ne. Dagelijks
nemen wij dat in grote hoeveelheden
tot ons om de dag door te komen.
Wij worden daar niet voor gestraft,
maar in sommige takken van sport
kan dat wel het geval zijn. Deze
voorbeelden tonen het ingewikkelde
karakter aan van dit vraagstuk. Ik stel
evenwel voor dat wij op dit
onderwerp terugkomen.

De heer Atsma heeft mede
namens een aantal collega’s een
motie ingediend. Ik was van plan om
voor de zomer een nota Sport,
beweging en gezondheid uit te
brengen. Ik kondigde al aan daarin
met een aantal voorstellen te komen,
onder meer op dit terrein. Het
gevraagde onderzoek komt overeen
met een van mijn voornemens in het
kader van die nota. Het was mijn
bedoeling om het in de nota aan te
kondigen. Welnu, bij deze de
toezegging dat wij dat zullen gaan
doen.

De voorzitter: Daarmee lijkt mij de
motie overbodig te zijn geworden.

De heer Atsma (CDA): De motie wel,
maar het antwoord was niet
overbodig.

De voorzitter: U trekt de motie in?

De heer Atsma (CDA): Ja.

De voorzitter: Aangezien de

motie-Atsma (27261, nr. 6) is
ingetrokken, maakt zij geen
onderwerp van beraadslaging meer
uit.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Op een later tijdstip
zal over het wetsvoorstel worden
gestemd.

Sluiting 16.45 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
een, van de minister van

Buitenlandse Zaken, over nucleaire
veiligheid (22112, nr. 183);

een, van de minister voor
Ontwikkelingssamenwerking, over
ontmijning via DRA (27400-V, nr. 50);

twee, van de staatssecretaris van
Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van de geanno-
teerde agenda van de Interne Markt,
Consumenten- en Toerismeraad van
12 maart 2001 (21501-01, 21501-15,
21501-25, nr. 148);
een, ten geleide van vijf fiches die
werden opgesteld door de Werk-
groep Beoordeling Nieuwe
Commissievoorstellen (BNC) (22112,
nr. 184);

een, van de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, ten
geleide van de geannoteerde agenda
t.b.v. de Raad voor de Werkgelegen-
heid en Sociaal beleid van 6 maart
2001 (21501-18, nr. 143).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, ten geleide van het rapport
van rijksinspecties m.b.t. follow up
Culemborg;

een, van de minister van
Economische Zaken, ten geleide van
het eindrapport van de Commissie
Opberging Radioactief Afval (CORA);

een, van de minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
inzake Innovatienetwerk Groene
Ruimte en Agrocluster.
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De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

3. de volgende brieven:
een, van M. de Jongh, inzake

uitnodiging voor een multicultureel
debat (Turkije en de uitbreiding van
de Europese Unie);

een, van T. Milo, inzake berging
van de stoffelijke overschotten van 2
Canadese bemanningsleden van de
Vickers Wellington HE727.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies;

4. een brief van het Bestuur B.O.O.R.,
inzake Onrechtmatige gronden
intrekken van de Regeling
Ziektekostenvoorziening politie-
personeel sector politie.

Deze brief ligt op de griffie ter
inzage.
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Presidiumbesluit

Het Presidium heeft met eenparig-
heid van stemmen besloten, te
stellen in handen van:

a. de vaste commissie voor Verkeer
en Waterstaat:
- Wijziging van de Telecommunicatie-
wet in verband met de invoering van
de mogelijkheid door middel van een
financieel instrument het optimaal
gebruik van frequentieruimte te
waarborgen (27607);

b. de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid;
- Voorstel van wet van de leden
Bussemaker, Schimmel en Van Gent
tot wijziging van het Burgerlijk
Wetboek in verband met de
invoering van een klachtrecht voor
de individuele werknemer (27274).
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